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Wyciąg z Rady Dydaktycznej kierunku Aquamatyka z dnia 12 grudnia 2024 r. przeprowadzonej  

w formule on-line 

 

Dnia 12.12.2024 r. miało miejsce spotkanie Rady Dydaktycznej kierunku Aquamatyka za 
pośrednictwem platformy MS Teams . 

W spotkaniu uczestniczyli: 

Członkowie Rady: 

- dr hab. Magdalena Matysik 

- dr Sławomir Sitek 

- dr Bartosz Łozowski 

- dr inż. Marcin Libera 

- dr hab. Damian Absalon, prof. UŚ 

- dr hab. Krzysztof Szopa, prof. UŚ 

- dr hab. Iwona Stan-Kłeczek, prof. UŚ 

- dr hab. Agnieszka Babczyńska, prof. UŚ 

- dr hab. Andrzej Woźnica, prof. UŚ 

Nieobecni: 

- dr hab. Jacek Szczygieł, prof. UŚ 

 

 

Najważniejsze kwestie poruszane w trakcie spotkania: 

1. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej Rady 
2. Omówienie działań związanych ze zmianą programu Aquamatyki: 

a) propozycje nazwy kierunku 
b) wskazanie potencjalnych recenzentów programu studiów 

3. Wolne głosy i wnioski. 

Ad. 1 

 Zatwierdzono protokół z poprzedniej rady – bez uwag 



Ad.2 

 Omówienie drugiego punktu obrad rozpoczął Prodziekan ds. Studenckich i Kształcenia dr hab. 
Krzysztof Szopa, prof. UŚ prosząc wybranych o propozycję nowej nazwy studiów I stopnia oraz 
wskazanie w możliwie jak najszybszym czasie recenzentów kierunku, aby wniosek o jego stworzenie 
mógł zostać przedłożony na najbliższych posiedzeniach Senatu. Prodziekan wspomniał również 
o wytycznych Pani Prorektor ds. Studenckich i Kształcenia, dr hab. Katarzyny Tryndy, prof. UŚ, która 
wyraziła zgodę na umieszczenie w nazwie kierunku słowa „aquamatyka”, pod warunkiem, że nie będzie 
pierwszym członem nazwy. 

Zaproponowano następujące nazwy kierunku: 
a) 

 Nauki o wodzie – aquamatyka 
 Studia o wodzie – aquamatyka 
 Zarządzanie i gospodarowanie zasobami wodnymi – aquamatyka 
 Gospodarka wodna – aquamatyka 

Rada zdecydowała, że w głosowaniu nad ostateczną wersją nazwy powinny wziąć również udział niżej 
wyszczególnione osoby: 

 dr hab. Justyna Ciesielczuk, prof. UŚ 
 prof. dr hab. Andrzej Kowalczyk 
 prof. dr hab. Andrzej  Witkowski 
 dr Piotr Siwek  

 
Prodziekan wspomniał również o konieczności powołania do rady dydaktycznej przedstawiciela 
studentów, którego opinia nt. nowej nazwy byłaby również bardzo istotna. 
 
 b) 
W kwestii wyboru recenzentów programu studiów dr hab. Damian Absalon, prof. UŚ zaproponował 
Prorektor ds. rozwoju z Uniwersytetu Warszawskiego, prof. dr hab. Ewę Krogulec. Dr hab. Andrzej 
Woźnica, prof. UŚ zaproponował dr hab. Małgorzatę Bąk, prof. US z Uniwersytetu Szczecińskiego, ale  
konieczna będzie zgoda wspomnianych osób. Dr hab. Damian Absalon, prof. UŚ zobowiązał się do 
zapytania o recenzję kilka osób z zewnątrz. 
 
Ad. 3 
 
Dr hab. Andrzej Woźnica, prof. UŚ poinformował członków rady o kilkudniowym spływie kajakowym 
rzeką Wartą, dedykowanym chętnym studentom kierunków Wydziału Nauk Przyrodniczych, aby mogli 
zgłębić wiedzę o gospodarowaniu zasobami wodnymi, jakie oferuje kierunek aquamatyka. 
Kolejne głosy Rady dotyczyły problemów związanych z brakiem naboru na studia II stopnia od semestru 
letniego, dedykowanego dla inżynierów. Prodziekan obiecał dopytać, czy możliwe jest uruchomienie 
dwóch naborów dla jednego kierunku. 
W dalszej części dyskusji poruszone zostały kwestie kierunku aquamatyka w języku angielskim, 
prowadzonym wraz z Uniwersytetem w Kownie. Wątpliwości budziły opłaty za studia, których 
wysokości znacząco różnią się między dwoma uniwersytetami. Prodziekan dr hab. Krzysztof Szopa, 
prof. UŚ poprosił dr hab. Agnieszkę Babczyńską, prof. UŚ o zasięgnięcie informacji, czy wyższa opłata 
w Uniwersytecie w Kownie oferuje studiującym np. zakwaterowania, czy jest to tylko opłata ściśle 
administracyjna. 
           Wyciąg sporządziła: 

Jolanta Mielczarek 


